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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde 

Dato:  06.02.2024 Tidspunkt:  17.30-19.30 Sted:  Personalerummet 

Møde indkaldt 

af: 

Kristoffer  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

Afbud: Grete, Johanne, Jesper, Louise 

Arrangør  

Referent: Trine Birkmose 

Tidtager:  

Deltagere: Formand Kristoffer Buck Pedersen. Grete Tulinius, Johanne Kirstine Larsen, 

Monica Søgaard Trane, Louise Legaard, Maiken Mattsson, Jesper Arendt 

Bønnelykke, Stina skov 

 
 

Medarbejderrepræsentanter: Sekretær Karin Trine Birkmose og 

børnehaveklasseleder Tine Hilstrøm 

Ledelse: Ingen deltagelse 

 

 
1. Emne:  Dialogmøde med Børne- og familieudvalget 

Drøftelser og 

input 

Til mødet den 10. april ønsker udvalget at få tilsendt emner til dialog med 

skolebestyrelserne.  

Emnet vedligeholdelse af skoler er fravalgt 

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Kristoffer deltager.  

Emner der videresendes:  

- Hvad er årsagen til at kommunale 

bygninger ikke benytter solceller? 

- Hvordan tænker udvalget i forhold til 

fastholdelse af skoleledere? 

- Fremtidig dialog med udvalget. Det er et 

ønske den bliver mere direkte med den 

enkelte skolebestyrelse.  

Kristoffer 12/2 

 
2. Emne:  Orientering om tiltag på trafikområdet 

Drøftelser Nete er kommet med nogle anbefalinger, som der arbejdes videre med.  

Konklusion  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Kristoffer kontakter beboerforeningen med henblik 

på fælles henvendelse til Kalundborg kommune 

Kristoffer Primo marts 

3. Emne:  Budgetopfølgning 
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Drøftelser og input Skolens og SFO´s samlede budget er på 8.025.305, - 

Skolens budget er beskåret, da vi ingen 6. klasse har i år. Det har 

været en ledelsesbeslutning at beholde de nuværende ansatte og i 

stedet benytte timerne til 2-lærer ordning og Co.teaching.  

Langt den største del af budget går til lønninger.  

Optegning af skolegård blev betalt af sidste års budget og venter kun på 

at der ikke længere er frost og så meget regn.  

Teambuilding og kursus der er planlagt for alle medarbejdere, er 

ligeledes betalt af sidste års budget og afholdes 30/5-24.  

Mangel af skoleleder i januar og februar vil ikke påvirke skolens budget 

positivt, da skoleleder aflønnes af BLU.  

Konklusion(er): På mødet var vi ikke i detaljer omkring budget 2024. Kun konstateret 

at, økonomien omkring Buerup skole stadig er fornuftig.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

 
4. Emne:  Skolebestyrelsesvalg 2024 

Orientering og 

drøftelser 

Da Buerup skole har 2-årig valgperiode, skal der være 

skolebestyrelsesvalg i 16. maj 2024.  

Dialog og orientering om processen for dette. 

Konklusion(er):  

Forældre til børn der starter i 0. klasse 2024 skal inviteres ind med 

mulighed for indvalg.  

Procesplan kommer fra BLU.   

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Der skal udarbejdes informationsmateriale TB og Kristoffer + 

Heidi 

 

TB informerer om hvem der er på valg   

Kristoffer kontakter for ønske om genvalg   

Skolebestyrelsen nævnes i velkommenbrev ved 

afsluttet skoleindskrivning 

TB  

 
5. Emne:  Arbejdslørdag 2024 

Orientering og 

drøftelser 

Arbejdsdag i 2024 er fastsat til 20. april 2024 

Konklusion(er): Ud fra de ønsker der er kommet fra møderne med 

forældrerepræsentanterne, er der forslag om følgende: 
Bænk forlænges på elevgang 

Maling af klasselokaler – hvilke aftales nærmere 

Sand i sandkassen skiftes og der lægges dug i.  

Der er ønske om klare børneaktiviteter, så børn også deltager.  

Arbejdsdagen er 9-16.  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

Information om arbejdsdag sendes ud på Aula TB 09.02.2024 

Tilmelding foregår via Aula TB 01.04.2024 

Spørge 4H om de vil være med, så børnene kan 

tilmelde sig madhold.  

Monica  

Hvilke klasseværelser der skal males Lærerne, Kontoret  

Maling Maiken  

 

6. Emne:  Gensidig orientering (10 min) 
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Til orientering Der kan ikke træffes beslutninger 

Orienteringspunkter:  

• Arrangementet 24/1-24 med Søren Østergård. Maiken deltog. 

Spændende foredrag.  
• Ros til lærerne om brugen af Aula. Det opleves som nødvendig 

information, men ikke unødig.  
• Lige nu mangler der 2 personer i SFO. Ansættelsesproces vil 

starte som noget af det første, når Heidi tiltræder.  

 
7. Emne:  Punkter til næste møder: 

Punkter: Næste møde er 6. marts 2024.  

Plan for arbejdslørdag 

Status for skolebestyrelsesvalg 

 

 


